
Fra: Sagstad Skulekorps <sagstadskulekorps@gmail.com>
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Til: Eirik Bouwer Utne <eirik.utne@alver.kommune.no>
Emne: Re: Referat møte 28.9.2022 17- mai

Hei

Da har vi i Sagstad Skulekorps tatt en runde med våre musikanter ang 17.mai 2023
Det ble et enkelt "spørreskjema" da det er barna vi her har spurt, og ikke foreldre.
Styret støtter musikantene.

Det som kommer tydelig frem er at det viktigste for musikantene er å bli sett og bli satt pris på.
De færreste ønsker å gå opp til kirken. Dette har nok med toget i år å gjøre, da korpset stoppet i 
bunnen av dalesvingene og der kunne spille for toget da det gikk videre opp mot kirken. 
Det var en god og positiv opplevelse for de fleste.
Skulekorpset har ikke hatt en rolle ved folkemøtet på en del år. Meland Musikklag har hatt 
ansvaret for korpsdelene ved folkemøtet alene de siste årene.

Når det er sagt ønsker vi å presisere at korpset går der toget ender med å gå.
Om folkemøtet med kirken blir den videre løsningen også, vil korpset fortsette som før evt med 
samme tilpasning som i år.

Mvh
Sagstad Skulekorps
v/leiar Laura Camilla Størseth

ons. 12. okt. 2022 kl. 19:21 skrev Eirik Bouwer Utne <eirik.utne@alver.kommune.no>:

Hei,

 

Referat ligg ved her.  Tilbakemelding er sett til 30.11.22.

 

Snakkast på 

 

Med venleg helsing
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